
QUÈ PASSA AMB EL SERVEI DE MENJADOR ESCOLAR?

L’ inici de curs ha estat una mica caòtic pel que fa al servei de menjador escolar. Hi ha hagut
famílies que no han pogut utilitzar el servei. Un servei que ha de ser universal, és a dir,
garantir que ningú en quedi exclòs. 

En el ple del setembre passat vam preguntar sobre aquest tema. La resposta va ser que
s’havia solucionat la problemàtica. Sí,  el dia que ens ho van dir  estava solucionat.  Però
després d’haver deixat diverses famílies sense poder gaudir del servei en els primers dies
de curs.

El servei de menjador i el seu funcionament poc varia d’un curs a l’altre. Com es pot fer tan
mala previsió i deixar gent sense el servei? L’Ajuntament ofereix la possibilitat de reservar
plaça al menjador des del juny. Això està molt bé de cara a tenir assegurat un número fixe
d’alumnat.  Però del juny al  setembre poden canviar  les circumstàncies personals de les
famílies, augmentant el nombre d’usuaris del servei. A més d’això, l’Ajuntament ha de poder
garantir que l’alumnat s’apunti a dinar el mateix dia, segons el format d’esporàdic que també
s’ofereix.

El gener d’aquest any vam presentar una moció en suport a l’organització “SOS menjadors”,
aprovada amb els vots a favor del PDeCAT i l’abstenció dels regidors d’ERC. En aquell
moment vam dir  que per nosaltres el  model del nostre poble,  que ofereix aquest servei
municipalitzat, és un bon model. Però que presentava aspectes a millorar. I així ha quedat
palès aquest inici de curs.

Creiem que des de la regidoria cal escoltar les demandes de les famílies, vehiculades des
de les AMPA. En el moment de presentar la moció se’ns va dir que el contacte amb les
AMPA era continuat, però sabem que no està sent així en aquest mandat. 

Les demandes i deteccions de problemàtiques que fan les AMPA no volen altra cosa que la
millora  del  servei.  Esperem que des de l’Ajuntament  es demostri  el  mateix  interès i  es
treballi en aquest sentit. La CUP seguirem insistint per a que així sigui.


